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Møteinnkalling 16.02-2022 Skoleutvalget 
ved Røyken vgs 
Tid og sted 

Møtested Møtedato  Tidspunkt 

Karrieresenteret 16.02.2022 09.50 – 12.00 

Saksliste: 
 

 Sak nr.: Tittel: U.  off.  

1 Status økonomi  
2 Skolemiljø/aktivitetstilbud  

3 Status byggeprosjekter  
4 Elevundersøkelsen  

5 Elevdemokrati/elevmedvirkning  
6 Bruk av fellesmøtetiden torsdags morgen  

   

Sak 1 – økonomi 

Forslag til avgjørelse: 

Rektor informerer – forklarer tildelingen av budsjett, skolen får tilført ca. 102000000, mesteparten til 

lønn, når vi har sett på budsjettet så går vi i balanse på lønn, viktig bl.a å tenke på å ikke sette i gang 

for mange programfagsgrupper-kreerer mer lønn. Det som står igjen etter lønn er driftsbudsjett. 

Inventar, oppussing mm, den andre delen går til undervisning, innkjøp av læremidler mm. Skulle alltid 

ønske vi fikk mer til opplæring, ligger ca. på 2 000000, har ikke råd til nye lærebøker fra drift, det må vi 

ta fra et annet sted i budsjett. Tar med oss mindreforbruket fra skoleåret 20/21, på ca. 5 mill. pga. bla 

pandemi mm. Her henter vi midler til lærebøker. Biblioteket estimerer ca. 1,5 mill.  

Kommentarer:  

Ingen spørsmål fra Skoleutvalget 

 

Sak 2 – Skolemiljø/aktivitetstilbud 
Bordtennisbord, sjakkbord, fotballbord – ute/inne. Rektor informerer også om erstatning til elevene 

for bruk av egen 4G i dårlig nett periode. Dette er midler som skulle komme elevråd til gode. 

Informerer også om at vi kan søke om RØRE-midler (God helse gir bedre læring) for å fremme 

helsefremmende tiltak. Utvikle biblioteket som en alternativ læringsarena. Etablere en frokostordning 

på torsdager mm. 
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Kommentarer 
Foreslås fra Skoleutvalget å kjøpe inn bordtennisbord inne, minigolf matter til ute, fussball bo rd inne. 

Mye klager på kantine, her bør utvalget endres i forbindelse med helsefremmende skoler. Mer variert 

kosthold. Ikke bra utvalg for allergikere. SRA drive mer cafe. 

Sak 3 – Status byggeprosjekter 
Rektor informerer – brakkene ferdig fredag 18/2 – IMA/ITA+Påbygg+VG3 ST skal være der. Store 

klasser og klasserom. Tas i bruk fra uke 10. Når romplanen er landet med de endringene som 

foreligger så har vi pr nå 3 midlertidelige klasserom tilgjengelig, når utstikkeren og D102a evnt blir 

rigget ned og vi beholder D102b så har vi ett stort rom tilgjengelig. Rektor viser også innsendt søknad 

til Viken – byggeprosjekter. Diverse utbedringer ved skolen. 

Kommentarer:  

Ingen spørsmål fra Skoleutvalget 

Sak 4 – Elevundersøkelsen 
Rektor informerer – Kort gjennomgang av totaloversikten, gjennomført prosent på ca 80%. Forklarer 

litt hvor vi er gått noe opp og litt ned. Trivsel er derimot gått bra opp. Jobbe med elevdemokrati og 

elevmedvirkning. Kommer som egen sak. 

 

Kommentarer: 

Skoleutvalget – føler ikke de får være med på særlig elevmedvirkning. Variert undervisning fremmer 

læring! 

Sak 5 – Elevdemokrati/elevmedvirkning. 
Rektor satt på agenda for hele personalet på planleggingsdagene. Målet er at neste gang vi har 

elevundersøkelsen så er svarprosenten gått opp. Elevene mer med i påvirkning av undervisning mm. 

Sak 6 – Bruk av fellestiden torsdager: 
Rektor informerer – Endre navn til studietid – tid som kan brukes til ekstra undervisning, utsatte 

prøver mm. Tid fra 0810-0950 som kan disponeres til ulike undervisningssituasjoner/tiltak. Legges som 

en aktivitet i elevenes timeplan slik at den er synlig og kan brukes. Bruk av tiden kan medføre større 

grad av fullført og bestått, samt bedre karakterer.  

 

Kommentarer: 
SU foreslår denne tiden som en type leksehjelp/individuell opplæring – kontaktlærer som holder i, kanskje 

obligatorisk.  

Til stede: 

Nicolai Fredenlund 

Seline Reilly 

The Lisell Karlsen 
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Georg Michael Farstad 

Tov Telle 

Laila Handelsby (rektor) 

Torben Andersen (referent) 

 


